
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 174
Vil ministeren redegøre for, om de nye ejendomsvurderinger vil lede til, at ejendoms
værdien eller grundskyldsskattegrundlaget knyttet til en ejerlejlighed stiger, såfremt de 
generelle ejerboligpriser i området stiger? Vil dette også være tilfældet i den situation, 
hvor de generelle prisstigninger dækker over, at prisstigninger på enfamiliehuse i området 
opvejer prisfald på ejerlejligheder? Det sidste kan være tilfældet, hvis der er tale om et 
område med få ejerlejligheder.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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